
 

SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZ!T!  

KÖZGYŰLÉSÉNEK 

OKT!TÁS, SPORT ÉS IFJÚSÁGI BIZOTTSÁG! 

 

 

1  OKSI240215jkv_ny 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 2024. február 15. (csütörtök) napján 14 órakor a Polgármesteri Hivatal Polgármesteri 
tárgyalótermében megtartott rendkívüli, nyilvános üléséről/ 
 

Jelen vannak:    Murvai Árpád bizottsági elnök- 
Móra Viktória bizottsági tag- 
Mácsik Henrietta külső bizottsági tag- 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag- 

 

Távolmaradását jelezte:  Faragó Zsolt elnökhelyettes- 
 

Tanácskozási joggal megjelentek: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető- (! jegyző 
megbízásából jegyzői megbízottként) 
Szántóné Karl Rita osztályvezető; 

Majnay Gábor osztályvezető- 
Kovács Klaudia adminisztrátor. 

 

Murvai Árpád elnök köszönti a megjelenteket, majd megállapítja, hogy az 5 tagú bizottságból 4 tag 

jelen van, így a bizottság határozatképes; !z elnök a nyilvános ülést 14 órakor megnyitja. 

 

!z elnök javaslatot tesz a bizottság napirendjének elfogadására, amelyet a bizottság 4 igen 

szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 

 

1. napirendi pont: 

Javaslat az Országos Futópálya Építési Programhoz kapcsolódó helyszín kiválasztására (7/számú 
bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

2. napirendi pont: 

!z Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság javaslatainak megfogalmazása Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata 2024; évi költségvetési rendelettervezetére 

(szóbeli előterjesztés, a Közgyűlés 20/ számú előterjesztése alapján) 

Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: Murvai Árpád elnök 

 

3. napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 
2024; évi munkaterve 

(2/számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: Murvai Árpád elnök 
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4. napirendi pont: 

Egyebek 

 

 

1. napirendi pont: 

Javaslat az Országos Futópálya Építési Programhoz kapcsolódó helyszín kiválasztására (7/számú 
bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

Murvai Árpád elnök: !z első helyen szerepel a futópálya építtessük programhoz kapcsolódó helyszín 
kiválasztása, aminek nekifutottunk már, ha emlékeztek rá tavaly is, úgy látom, hogy Dr/ Gerzsei Edit 
igazgatóságvezető lenne az előadója ennek/ Tud róla?  
 

Szántóné Karl Rita osztályvezető: !z !lisca Terrához kellett mennie egyeztetni/ 
 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: ! Tündit felhívhatom telefonon/ 
 

Murvai Árpád elnök: Közben hadd kérdezzem meg, hogy Zaják Rita képviselőtársunkat sikerült-e 
meghívni?  
 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Igen, kiküldtem neki a meghívót, vissza is írt rá, hogy köszöni 
szépen, de angol verseny van az iskolában/  
 

dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető telefonon keresztül felveszi a kapcsolatot osztályvezető 
asszonnyal, akihez a bizottság tagjai kérdést nem intéztek. 
 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm! Hát a futópályához egyik helyszín sem a legideálisabb, nekem 
megmondom őszintén azzal van gondolom, hogy 70 centiméter széles még mindig, nem lett szélesebb/ 
Nekem lenne egy javaslatom, akkor most vegyük le a napirendről, meg akarom beszélni veletek 
természetesen, valamerre el kell mozdulnunk ebben/ !ki ezzel egyetért, az kézfelemeléssel jelezze/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága 

14/2024; (II;15;) határozata 

az Országos Futópálya Építési Programhoz kapcsolódó helyszín kiválasztásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága dönt 
arról a „Országos Futópálya Építési Programhoz kapcsolódó helyszín kiválasztására” tárgyú 
előterjesztés vonatkozásában a döntéshozatalt a soron következő üléséig elhalasztja/  
 

Határidő: ! bizottság soron következő ülése 

Felelős:  Murvai Árpád elnök 
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2. napirendi pont: 

!z Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság javaslatainak megfogalmazása Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata 2024; évi költségvetési rendelettervezetére 

(szóbeli előterjesztés, a Közgyűlés 20/ számú előterjesztése alapján) 

Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: Murvai Árpád elnök 

 

Murvai Árpád elnök: !zért kértem, hogy kerüljön napirendre, mert nincs még megállapodott 
költségvetési tervezetünk, tehát a hónap végén kerül csak megtárgyalásra a költségvetés, ha én jól 
tudom, jelenlegi állapota még a siralmas és a nagyon rossz között van, reméljük, hogy az alakul/ !miért 
kértem, hogy cseréljünk véleményt és gondolatokat, az az, hogyha emlékeztek rá, legutóbb a Kajak-

Kenu Szakosztály kétszer 3 milliós külön soron szerepeltetett támogatás nem szerepelt, nekünk erre 
egy határozati javaslatunk született anno, aminek a dátuma az február 1/, ezzel határidős, 23-án hoztuk 
januárba ezt a határozatot, de nem került be/ Én megkértem Jámbor !ttila urat, hogy egy 
eredményességi listát legyen szíves juttasson el hozzánk, azt kérem, hogyha lehet, ez kerüljön 
mellékletként be a legközelebbi ülésünkre a közgyűlésre gondolok, alátámasztva a rendeletünket. 

Most annyi lenne a kérésem felétek, hogy erősítsük meg ezt a szándékunkat, hogy kétszer 3/000/000 
forint kerüljön elkülönítésre, külön előirányzaton, a Kajak-Kenu Szakosztály részére, a 24-es 

költségvetés terhére/ Van-e ehhez kérdés, vélemény, hozzászólás? Szabad a pálya, Horváth Ferenc 
parancsolj. 

 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Köszönöm a szót, természetesen a magam részéről biztos 
támogatni fogom, hiszen ez egy korábbi ígéretünk is volt, és ha valaki, akkor ők az eredményességük 
alapján nagyon-nagyon megérdemlik/ Én támogatom, tehát mindenképpen az, hogy ebben az évben 
6.000.000 forintot kapjanak, hogy milyen felosztásban majd, az illetékesek, illetve majd a Közgyűlés 
úgy is dönt erről, de eredmények vannak, sőt nem tudom jártatok-e arra, most egy új beruházással is 
végeztek, fantasztikus ez a dolog, és én kaptam is meghívást, én szeretném megnézni, ezzel is 
erősítenénk nemcsak papíron az eredményességét, hanem személyesen is meggyőződik arról, hogy 
milyen szép beruházást csináltak, én magam részéről támogatom, és mindenképpen szerepeljen a 
költségvetésben/ 
 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm, egy a véleményünk, van-e más kérdés vagy hozzászólás? Köszönöm 
szépen, szerintem ez beleegyező hallgatás, mert már megbeszéltük. Aki ezzel a javaslatommal, hogy 

erősítsük meg a Kajak-Kenu Szakosztály támogatását kétszer 3/000/000 forint erejéig külön 
előirányzottan a 24-es költségvetésbe, aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze/  
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága 

15/2024; (II;15;) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024; évi költségvetési rendelettervezetével 
kapcsolatos javaslatról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének a Szervezeti és Működési Szabályzatáról 
szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendeletének 1/ melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság 
alcím 2/3 és 4/4 pontjában foglaltak alapján a Bizottság 5/2024/ (I/23/) számú határozatában foglaltakat 
megerősíti, és ismételten javasolja a Közgyűlésnek, hogy a  2024/ évi költségvetési rendeletben a Kajak-

Kenu Sportegyesület részére külön előirányzaton kétszer három millió forint kerüljön elkülönítésre/ 
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Elnök Úrnak továbbítottam két támogatási kérelmet, amelyek 
az I/ Béla Gimnáziumtól érkeztek/ !lpolgármester Úr szeretné, ha a bizottság elvi döntést hozna erről/  
 

Murvai Árpád elnök: !z elénk tárt 2 kérelemmel kapcsolatban a bizottság elvi álláspontja, hogy 
mindkét versenyhez szándékozik megadni a kért támogatást, de ez csak akkor realizálódhat, ha tudjuk, 
hogy milyen kerettel gazdálkodhatunk a költségvetés szerint/ Jó ez így, elfogadjuk? Aki egyetért ezzel 
a javaslattal, kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze/  
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága 

16/2024; (II;15;) határozata 

az I; Béla Gimnázium támogatási kérelmével kapcsolatos elvi döntésről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének a Szervezeti és Működési Szabályzatáról 
szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendeletének 1/ melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság 
alcím 1/1/ pontjában foglaltak alapján az I/ Béla Gimnázium által benyújtott támogatási kérelmeket (X/ 
Müller Ferenc Nemzetközi Kémiai Emlékverseny, Neumann Verseny) megtárgyalta, az abban 
foglaltakat elviekben támogatja, azonban tényleges döntés a 2024/ évi költségvetési rendelet 
elfogadását követően, és a bizottsági keretek ismeretében hozható/ 
 

Határidő: 2024; február 29; 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
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3. napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 
2024; évi munkaterve 

(2/számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: Murvai Árpád elnök 

 

Murvai Árpád elnök: Én azért kértem, hogy beszéljünk az Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság 
munkatervéről, mert most már február második fele jön, nem tudom, hogy kötelező-e ilyet letennünk 
az asztalra, de beszéljük át/ ! januárt nem mondom el, már túl vagyunk rajta/ Azt írtam februárnak, 
ami szerintem már folyik, hogy beszámolók, tervek meghallgatása, ez megvan, de az éves 
eseménynaptárak, versenynaptárat bekérése/ 
 

Majnay Gábor osztályvezető: Az havonta volt, de azt behozzuk akkor mindig, vagy azt automatikusan 

tehetjük fel? 

 

Murvai Árpád elnök: Van-e javaslata februárhoz valamilyen formában? Én beírtam a költségvetés-

tervezet véleményezését, ez most történt meg, márciusra én azt terveztem, hogy márciusban már a 
sportközpont szakosztályait is meghallgatjuk, nem árt, ha tudjuk, hogy állnak, és a sportcsarnokra 
vonatkoztatott tervezetek, javítási korszerűsítési tervek/ Én ide venném márciusra a munkaprogramba, 
az ökölvívó U12-es országos bajnoki döntő előkészítését, valamint ideírtam, hogy találkozó a PTE KPVK 

Hallgatói Önkormányzatával, további együttműködési lehetőségek, hogyan látják ők a várost, mi mit 
szeretnénk, ők hova szeretnének esetleg a várossal kapcsolatban eljutni. Ez így bemehet márciusban/ 
 

Mácsik Henrietta külső bizottsági tag. Egy kérdésem lehet a márciussal kapcsolatban? ! KEF-nek az 

együttműködési megállapodás jóváhagyása. Más is jóvá hagyja? 

 

Majnay Gábor osztályvezető: ! COVID ideje alatt nem a városi önkormányzatok pályázhattak a 
működésükre, hanem a megyei önkormányzatok, ez a másik pályázat sikeresen lement, el is 
számoltunk, ez a pályázat 2021-ben íródott ki, és a pénzt a megye pályázta meg, a megyében 2 KEF 
működött, azért mondom, hogy működött, mert most már több van, a Tamási KEF/ Erre pályázott és 
kapott mondjuk 3, 3 és fél millió forintot, most fejből nem tudom, azért kell jóváhagyni, erre volt példa 
3 évvel ezelőtt az előző pályázatnál, a megye pályázott, átadta a pénzt, nekünk is volt egy 
együttműködési megállapodás, a számlákat Szekszárd Megyei Jogú Önkormányzat nevére kértük, és a 
megye számolt el a pénzzel, tehát ő pályázott, átadta az összeget, ezzel nem is volt gond, most azért 
csúszik ez, mert kiderült, hogy van 2 alakuló KEF, Bonyhádon és Pakson és annak is kellene kezdő kis- 

támogatást adni, az elnyert 3 és fél millió forintból, ezért a megye most költségvetés módosítást csinál, 
tehát nem csak az eredeti 2-2 hanem a 4 KEF-re. Ha ezt jóváhagyja a minisztérium, akkor megvan, a mi 
1 millió forintunkat megbeszéltük, le kellett csökkentenünk 700 ezerre, ugye a szakma megtette 
javaslatát és azt elfogadja a minisztérium, akkor a megye meg tudja kötni a várossal, ők nem vállalták 
a koordinációját ennek, hanem számunkra átadnák a pénzösszeget és régen is így ment, a város 
irányítja vagy segíti, közreműködik a KEF munkájában/ 
 

Murvai Árpád elnök: Egész jó, én áprilisra elképzeltem egy KSC és egy UKSE-s sportszakmai 

beszámolót, valamint a takewando verseny előkészítését/ Emlékeztek rá, volt ilyen kérés/ Az 

előkészítés ebben a hónapban lenne, és az ifjúsági szervezeteket is ekkor hallgatnánk meg/ Belefér ez 
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áprilisba nekünk? Itt óvodázni fogunk úgy látom/ Mérlegbeszámoló 1/ negyedév nagyon jó/ Májusban 
elképzelhetőnek tartom, mondjátok a véleményeteket, a Vívószakosztály esetleges régiós 
Bajnokságának előkészítését, ha másként nem, meghívásos verseny alapon, de nagyon jó lenne, ha be 
tudnának mutatkozni a sportcsarnokban, májusban már nem olyan terhelt a sportcsarnok/ Ide vettem 
májusra a Megyei Diáksport Szövetség tájékoztatóját, meghallgatjuk, ha úgy gondoljátok, hogy nem 
ment még le a versenyszezon, diákolimpia, ilyesmik, eltehetjük későbbre is/ ! június jónak tűnik, csak 
nem biztos, hogy az már a mi terepünk lesz/ Én ezeket a kiegészítéseket most megtettem és megkérlek 
benneteket, hogyha van javaslatotok, észrevételetek a Gábor által összeállított munkatervünkhöz, azt 

tegyétek meg/ 
 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: ! bizottság terepe lesz még a június/ Október 1-el kezdődik az 
új testület megbízatása/  
 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Félig említettük ezt az ökölvívó történetet és itt nem látom bent 
a listán, holott ez szeptember közepe, vége fele szokott minden évben, én viszont rákérdeznék arra, 
hogy sikerült-e a papírt vagy amit ugye ehhez kell, amit elküldünk az alpolgármester úr felkérésére, egy 
levelet az ökölvívó szövetséghez elküldeni? Én úgy tudom, nem kapták meg, vagy nem ment el, ugyanis 
arról szól a történet, hogy én rákérdeztem, mondták, rendben van, de a városnak kell bejelentkezni/ 
!z alpolgármester úr ő biztos adhat egy ilyet/ 
 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: ! korábbi ülésen volt erről szó, de határozat nem született/ 
Nekem ez az utolsó információm/ 
 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Szeptember és október közepén van/ Nem szeretném, ha 
bevállalnánk és valamilyen oknál fogva ne tudnánk végrehajtani/ Inkább akkor hagyjuk, én ezt 
javaslom, ebben az évben ne pályázzunk erre a rendezvényre/ 
 

Murvai Árpád elnök: Most, tekintettel az októberi váltásra, nem tartjuk szerencsésnek, ezt 
megrendezni, aki ezzel egyetért, kérem emelje fel a kezét/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, egy tartózkodás 
mellett elfogadott. 

 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: ! munkaterv javaslatból akkor ezt értelemszerűen törölni 
fogjuk. 

 

Murvai Árpád elnök Rendben, akkor e nélkül szavaznánk a teljes munkatervre/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága 

17/2024. (II.15.) határozata 

az Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság 2024; évi munkatervének elfogadásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága  
 

1. a bizottság 2024/ évi munkatervét a határozat melléklete szerinti tartalommal jóváhagyja- 
 

Határidő:  2024; február 15; 
Felelős:     Murvai Árpád elnök 

 
2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt az 1.) pontban foglaltak szerint elfogadott munkaterv 

figyelembevételével az előterjesztések elkészítésére és a döntéshozó elé történő 
beterjesztésére/ 
 

Határidő: folyamatos 

Felelős: dr; Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

  dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető 

  Majnay Gábor osztályvezető 

 

4. napirendi pont: 

Egyebek 

 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Köszönöm, azt szeretném megkérdezni, tegnap megjelent, hogy 

tegnap volt egy megbeszélés a vezetők és a KSC vezetői között. Van-e olyan publikus dolog, ami 

elmondható, hogy esetleg egy rövid kis tájékoztatást kapjunk, hogy áll ez a dolog? Természetesen, ami 
nyilvános/ 
 

Murvai Árpád elnök Kedden, itt megállapodtunk, hogy a szerződés-tervezetben, amivel ugyan én 
személy szerint lábon lőttem magam, abban állapodtunk meg, hogy Szekszárd Megyei Jogú Város 
számára javasoljuk egy olyan szerződés megkötését, ami május 10-éig szól, mert az ügyvezető elnök és 
szakmai igazgatója ezt a dátumot jelölték meg, ami utolsó mérkőzési lehetőség, ami reményeink 
szerint bajnoki döntő. Eddig az időpontig minden egyéb használatot ingyenessé tesz a közgyűlés, és a 
keletkezett anyagi kiesést a 24-es költségvetés terhére az OKSI-t bekapcsolva a sportközpont megkapja 
az összeget, tehát mi utalnák át, kapnánk, utalnák/ Ez délelőtt fél 11-kor volt, aztán délután jött egy 
teljesen más tartalmú levél a KSC-től/ Örökké tartó ingyenesség, de ha lehet, akkor 15 évig és 
40.000.000 forintos támogatás márciusban, mert ez jár/ Itt áll a dolog/ Itt kezet fogunk, rendben 
vagyunk, délután meg ott az e-mail/ Ma is volt egy beszélgetés, hál istennek ezen már Péter is itt volt, 
amire meghívtuk őket, de erre nem jöttek el/ Csarnokigazgató itt volt, frakcióvezető itt volt, még én is 
itt voltam, és még jegyző asszony természetesen. Nem minősíteném/ Nem tudok többet, de nagyon 
örülök, hogy rákérdeztél/ Ha nincs más kérdés, akkor köszönöm szépen mindenkinek a részvételt/ 
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További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a bizottság 2024; február 15; napi nyilvános 
ülését 14 óra 45 perckor berekeszti. 

 

K.m.f. 

 

 

Mácsik Henrietta 

        jegyzőkönyv-hitelesítő 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Készítette: 
             dr; Holczer Mónika és  Biró Zsófia 

                          igazgatóságvezető              adminisztrátor 

 

Murvai Árpád 

elnök 

 

Ellenjegyezte: 

           dr; Zsikó-Gál Klaudia 

           jegyző 


